
IhIIhIIh1I IIO IBogusław Komosa
PP/1 073229

2019-02-08140401
Urzą4 M!esta Grrury Kors1ancir-Jzorn

Bielawa, 8-02- 2019 roku.

Burmistrz Gminy Konstancin-Jeziorna
. .

.Rada Miejska Konstancin-Jeziorna-2- !

___

Interpelacja radnego

Będąc radnym rady miejskiej Konstancin-Jeziorna uważam, że jedną z
najważniejszych inwestycji jaką potrzebuje nasza gmina jest budowa
obwodnicy. Dla terenu obwodnicy rada miejska wiele lat temu uchwaliłamiejscowy plan zagospodarowania przestrzennego. Poza tym, że po
trasie przebiegu obwodnicy chodzili kilka razy geologowie i geodeci i natym praca nad obwodnicą sie wg mnie skończyła.
Jakie działania podjął pan Burmistrz, jakie rada miejska w celu budowyobwodnicy w ciągu ostatnich 4 lat?
Jakie działania zaplanowała rada miejska i Pan Burmistrz w tej kadencji?Zwracam się do rady miejskiej i pana Burmistrza o podjęcie wszelkichmożliwych działań, których celem będzie rozpoczęcie procedury budowyobwodnicy Konstancina-Jeziorny.

Proszę o poważne potraktowanie mojej interpelacji.
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